
entrevista 
Per què es permet la mesquita 
clandestina del carrer 
Diputació 36?Per què no 
contesta als problemes de la 
comunitat de veïns d'aquest 
immoble? 
No hi ha cap mesquita 
clandestina, sinó la seu d'un 
centre cultural pels treballadors 
immigrants marroquins. Mai 
han demanat permís per fer-hi 
una mesquita, sinó un centre 
cultural, la qual cosa no exclou 
que els divendres puguin fer-hi 
oracions. L'Ajuntament vigilarà 
que es compleixi el permís, que 
no hi hagi molèsties al carrer o 
que no hi hagi més gent de la 
que hi cap. Però potser el que hi 
ha aquí és un problema de 
xenofòbia. Jo sempre he defensat 
que als musulmans se'ls ha de 
tractar com a qualsevol ciutadà 
més, i si demanen centres 
religiosos se'ls ha d'atorgar. 
L'Ajuntament no pot negar-se a 
que una entitat que sol·liciti un 
espai no se'ls hi doni, sempre 
que compleixin amb la 
normativa. Els veins s'han 
reunit amb l'alcalde i se'ls ha dit 
que amb els immigrants s'aplica 
la norma de drets i deures com a 
qualsevol ciutadà. Però a un 
grup reduït de veïns això no els 
satisfà; els més prudents 
denuncien que hi ha massa gent 
al carrer, sorolls, ..., mentre que 
d'altres, amb més cruesa diuen 
que "d'aquesta gent no ens en 
podem fiar mai". La comunitat 
ha complert amb els seus 
permisos i l'Ajuntament no 

actuarà mai arbitràriament sinó 
d'acord amb la llei. 

Què pot dlr-nos de la policia 
de proximitat als barris de 
Mollet? 
La policia de proximitat o pohcia 
comunitària és un grup especial 
que té dividit el poble per 
sectors, i és el responsable de 
patrullar a peu, observar i 
conèixer el barri, els veïns, i les 
infraccions més freqüents. 
Encara ens falten més efectius, 
però estem tot just començant. 
Això no vol dir que els barris 
estiguin desprotegits; a banda 
dels Mossos d'Esquadra hi ha els 
cotxes patrulla, la unitat de 
trànsit i la policia comunitària. 
Aquesta última, però, encara ha 
de créixer per tenir uns policies 
que es coneguin fil per randa 
tots els barris de la ciutat. 

La polèmica sorgida durant les 
últimes setmanes en el sí de la 
Generalitat fa perillar el 
lideratge de Pasqual Maragall. 
Podria ser l'hora de 
Montserrat Tura per 
succeir-lo en el càrrec? 
La polèmica del 3% no ha 
afavorit gens a Maragall ni al 
govern d'esquerres. Tot i així, ho 
ha reconduït de la millor mane-
ra, i penso que n'haurà après. 
Confio que podrà acabar aquesta 
legislatxira i la que ve. Per altra 
banda, Montserrat Tura crec que 
està satisfeta de ser consellera 
del govern de Catalimya. Jo el 
futur no el sé, però crec que està 

En el cas de 
la mesquita 
l'Ajuntament no 
actuarà 
arbitràriament sinó 
d'acord amb la llei 

en condicions d'arribar al 
màxim nivell de la política, a 
Catalunya o on sigui. 

Pensa continuar en la política 
activa local quan acabi 
aquesta legislatura? 
Això és encara un secret. Però 
afirmo que a mi ja fa alguns 
anys que m'hauria agradat 
deixar la poKtica institucional, 
però no sempre és possible fer 
realitat els desitjós. • 

marc garcia b. 

Próximas entrevistas de LOS CIUDADANOS PREGUNTAN A: 

D a n i N o v o , concejal de Cultura, Juventud y Turismo, y J O S e p G a r Z Ó n , coordinador del Area de 
Territorio y concejal de Servicios Urbanísticos y Obra Pública. 

Las personas que deseen preguntar cualquier cuestión a nuestros próximos personajes entrevistades, 
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